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Mondelinge vraag van de h. Cools: Inventaris van het erfgoed. 
 

De h. Cools meldt dat de inventaris van het erfgoed een wettelijke maatregel is ter bescherming van het 
erfgoed. Deze inventaris moet opgesteld worden door het gewest. Is deze inventaris klaar? Zijn er contacten 
geweest tussen de gemeente en het gewest hierover? Eigenaars en kopers van onroerende goederen moeten 
over de correcte informatie kunnen beschikken.  

 
Schepen Biermann vindt eveneens dat het belangrijk is om het erfgoed te beschermen en dat er correcte 

informatie beschikbaar moet zijn. Er bestaat een niet-officiële inventaris (een update van een catalogus van het 
Sint-Lukas instituut) en deze zou via een besluit een wettelijk karakter moeten krijgen. De Directie Cultureel 
Erfgoed is bereid dit besluit nog tijdens deze legislatuur op te stellen. De huidige inventaris is ook onvolledig 
omdat vele goederen in binnenruimtes van huizenblokken ontbreken. Sommige voor klassering vatbare goederen 
staan evenmin in deze inventaris omdat ze niet geïnventariseerd stonden in de gewestelijke archieven. 

 
De gemeentediensten volgen deze problematiek bij de indiening van bouwaanvragen maar er mag niet 

vergeten worden dat de archivering een titanenwerk is. De gemeentelijke archieven tellen 10.000 dossiers van 
vóór 1923 waarvan enkele goederen vast en zeker in de inventaris kunnen komen. Het vereiste archiveringswerk 
voor de digitalisering van de verkavelingsvergunningen moet echter eerst voltooid worden. 

 
Het bestuur heeft ook geregeld contact met de geschiedkundige kring van Ukkel die een lijst van wegen en 

goederen heeft opgesteld die in aanmerking kunnen komen. Het college zal, ter attentie van het gewest, op basis 
van alle elementen een lijst opstellen van goederen die in de inventaris opgenomen zouden kunnen worden. 

 
De h. Cools bedankt de schepen en wijst nog op de proactieve rol die de gemeente hierin kan spelen.  


